

REFERAT

Dagsorden til bestyrelsesmøde i JGI-Gymnastik den 08.04.2026

Deltager: Birgitte, Tanya, William, Sofie, Viviana, Kasper, (Udvalg Redskab: William og PR: Lea

Deltager ikke: Laura

Punkt	Emne
Pkt. 1	Godkendelse af dagsorden og referat fra seneste møde
Pkt. 2	Besøg af redskabsudvalg og PR-udvalg Redskab: William var det eneste medlem som deltog. Vi har gennemgået årsberetningen til mødet samt supplement fra William. Djoe har besluttet at træde ud af udvalget, Flemming har besluttet at stoppe som formand, men forsætter i udvalget. Der er i løbet af sæsonen blevet solgt for 70.000 kr. og købt for ca. 115.000 kr. Udvalget forventer at sælge yderligere redskaber for ca. 30.000 kr. Derudover arbejder de med at opdatere billeder og beskrivelser i multihallens redskabsrum, samt finde på en bedre løsning til opbevaring som roder mindre. PR-udvalg: Udvalget mangler ofte materiale fra instruktørerne. De har flere gang rykket, men uden den store effekt. Konkrete forslag: - Fortælle om deres formål til opstart inden opvisning og opstartsdagen, med et særskilt indlæg på 10-15 min, med formål og eksempler på hvad udvalget kan lave. - Skilte med insta og FB til opvisning - Materiale til storskærm, klip af instruktører, opsætning fredag aften, billeder med holdnavne osv.

JGI - Gymnastik

Dagsorden til bestyrelsesmøde

	- Indkøb af mikrofon - Ændring af navn til SoMe udvalg (dette retter Tanya) - Udvalget vil gerne lave et memory lane med billeder fra opvisninger. (billeder kan findes på hjemmesiden) Udvalget for udarbejdet en årsberetning
Pkt. 3	Orientering fra formanden - Jyllinge Festival har besluttet at afslå vores ansøgning om at deltage med en bod, da pladserne allerede er taget. Der har været noget miskommunikation blandt festival og udvalg som skal arbejdes med, der har også været tale om et underskud som festivalen har dækket de første år, dette er blevet afklaret og de har besluttet at vi kan forsætte et sammenarbejde fra 2027 - Hovedbestyrelsesmøde, der er flere medlemmer som stopper. - o Der er tale om at oprette et udvalg som skal være med til at forme JGI i håbet om at finde ny næstformand og formand. - o Der er intet nyt om svømmehal. - o JGI-gymnastik har forslået juletræs arrangement, hvilket de var positive for, men ingen frivillige. - o Pokalfest den 28/05. - o Der arbejdes med en løsning mellem hallen og Kvickly med henblik på at øge deres salg. - Viviana køber gave til Flemming - Roskilde Festival udvalg vil gerne have printet et papir som kan deles ud til forældre eller gymnaster i forbindelse med rekruttering til festivalen. - Der skal findes hold som kan deltage til Rema 1000 event, der er lidt forslag omkring hvad man kan lave, Birgitte tager fat i Chri og Chris med forslag til noget der kan afholdes. Der tages udgangspunkt i få måtter som børn kan prøve af.
Pkt. 4	Priser (indstillinger mm.) Årets instruktør: indstilling 4 Årets hjælpeinstruktør: Indstilling 4 Gymnastikprisen: Indstilling 2
Pkt. 5	Opvisningen den 18. april 2026

JGI - Gymnastik

Dagsorden til bestyrelsesmøde

	- Der er bestilt is til alle instruktører og gymnaster, hvis der er nogle til overs, kan de ikke sendes retur. - Blomster er optalt og klar til bestilling, Viviana laver skilt til uddeling på 500 kr. til holdet. - Der skal skrives ud i forbindelse med kager til kage salg. Kasper kontakter Tine og koordinere hvem der skriver ud.
Pkt. 6	Medlemsmødet - Lene deltager som dirigent - Vi tager vand mm fra kælderen og indkøber det som mangler. Dette står Birgitte for. - Lokalet er booket fra 18:30-21:30 - Formandsberetning er under udarbejdelse - Derudover skrives der ud med reminder om deltagelse, dette står Kasper for. Viviana skriver ud på FB - Kasper præsenterer årsregnskab
Pkt. 7	Regnskab for 2025 - Gennemgang af regnskab, alt ser fornuftigt ud med overskud, der har været store udgifter til kursuser og tøj grundet nye hjælpere.
Pkt. 8	Evt. Intet